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Aika  21.1.2025 klo 20.00 
Paikka  Meet 
 
Läsnä Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Kanerva Ahonala (KA, harrastevaliokunta) 
Saara Mattero (SM, jalostusvaliokunta) 
Ninni Kullberg (NK, urheiluvaliokunta) 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta)  
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Viivi Kallio (VK, varajäsen)  
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri, ei äänestysoikeutta) 
Sanna Elfving (SE, SIHY:n Hevosen hyvinvointityöryhmän puheenjohtaja, ei äänestysoikeutta) 
Dan Björklöf (SRL:n hallituksen jäsen, askellajiratsastuksen lajivastaava liitossa, ei äänestysoikeutta) 
 

Poissa Patricia Vikström (PV, varapuheenjohtaja) 
Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja, ei äänestysoikeutta) 
Michaela Suomi (MS, jäsen) 

 
ASIAT 

1. Kokouksen avaus 
• SU avasi kokouksen klo 20.03. 

2. Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 
• Kokous on päätösvaltainen. 

3. Esityslistan hyväksyminen 
• Kokous hyväksyi esityslistan. 

4. Kokouksen 1/2025 pöytäkirjan (karonkka) ja 2/2025 pöytäkirjan hyväksyminen. 
• Pöytäkirja 1/2025 hyväksyttiin. 2/2025 pöytäkirjan hyväksyntä siirretään seuraavaan kokoukseen, jotta kaikki 

ehtivät sen lukea läpi. 
5. Talousasiat (MK) 

• Tilin saldoa ei ollut kokouksen aikaan saatavilla, koska MK oli estynyt osallistumasta kokoukseen. 
6. Urheiluvaliokunta (NK) 

• Toimintakertomus 2024 käsiteltiin yhtenä kokonaisuutena kohdassa 11. 
• FEIF-konferenssiasiat käsiteltiin kohdassa 12. 
• Aluemestaruuskilpailut 2025 

• Jalkur järjestää omien kisojensa yhteydessä. Jalkuriin ei vielä ole kuitenkaan oltu yhteydessä, 
koska hakemus oli ehdollinen: jos muita halukkaita järjestäjiä ei löydy, he voivat järjestää. 

• Palautekyselyä Jalkurille ei ole ehditty tehdä, joten se jätetään tekemättä, koska kisoista on jo 
ehtinyt kulua jo paljon aikaa. 

• SM-kisajohtaja puuttuu edelleen. 
7. Jalostusvaliokunta (SM) 

• Toimintakertomus 2024 käsiteltiin yhtenä kokonaisuutena kohdassa 11. 
• FEIF-konferenssiasiat käsiteltiin kohdassa 12. 
• JV:ssa on kaksi uutta jäsentä: Liina Kuusela ja Eva Franzen. 
• Tuomarit jalostusnäyttelyyn jo tiedossa. 

8. Koulutusvaliokunta (JTR) 
• Toimintakertomus 2024 käsiteltiin yhtenä kokonaisuutena kohdassa 11. 
• FEIF-konferenssiasiat käsiteltiin kohdassa 12. 
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• Koulutusvaliokunta ehdottaa, että passikurssi siirretään Kaakkolan radalle edullisimpien kustannusten ja 

parempien fasiliteettien vuoksi.  
9. Harrastevaliokunta (KA) 

• PR-valiokunnan ja Nuorisovaliokunnan toimintakertomukset 2024 käsiteltiin yhtenä kokonaisuutena 
kohdassa 11. 

• FEIF-konferenssiasiat käsiteltiin kohdassa 12. 
• HV:lla oli järjestäytymiskokous 13.1.2025. 
• Webinaarivarausten tilanne: 

• Kevään webinaarit on sovittu. 
• Syksyn webinaarit vielä auki. 

10. Hevosen hyvinvointi -työryhmä (SE) 
• Toimintakertomus 2024 käsiteltiin yhtenä kokonaisuutena kohdassa 11. 
• Ruotsin vastaava ryhmä on saanut rahoitusta siten, että on voinut palkata työntekijän, joka on 

tutkijataustainen.  
• Ruotsissa kootaan esim. lähteitä kaikkien käyttöön. 
• Ruotsi järjestää koulutuksen ruotsinkielellä. Jos osaa kieltä, voivat muutkin osallistua. 

11. Toimintakertomus 2024, johon oli jo yhdistetty kaikkien valiokuntien osiot. 
• Kokouksessa käytiin läpi yhdistetty toimintakertomus SU:n johdolla. Kokous hyväksyi toimintakertomuksen 

siten, että SU tekee vielä muutaman pienen korjauksen. 
12. Yhteistyöjärjestöt 

• SRL 
• Yhteistyökokous olisi hyvä sopia. 
• Hevosgaala tulossa Hevoset messut -yhteydessä. 

• FEIF-konferenssiasiat: 
• Materiaali käsiteltiin kokouksessa SU:n johdolla. Poikkeamat listattu alla. 

• S1.7. ei kannateta. 
• G8.2.1 ei kannateta. 
• B3.3 ok, mutta epäselvä rakennearvion osalta.  
• B10.2 ok, mutta lisenssien ylläpito on pienissä maissa hankalaa. 
• 15 Registration of mating. Astutus pitäisi voida rekisteriöidä toiseen maahan kuin missä 

tamma fyysisesti on. 
• G8.3.2.3 kaviokoukun käyttö olisi hyvä sallia. 
• G8.1 tuomarilla olisi hyvä olla oikeus huomauttaa liian takakana olevasta satulasta. 

• ESRA – ei uutta. 
• NIHC 

• Tanskan puheenjohtaja on vaihtunut, Susan Ulbæken tilalle tuli Dorte Præstholm Schneider. 
13. Muualla päätetyt asiat 

• Lajisäännön hyväksyminen johtokunnan FB-ryhmässä (NK) 
Luovutaan yksi ratsastaja/hevonen säännöstä per luokka ja mahdollistetaan aluekisoissa useamman 
ratsastajan samalle hevoselle ovaali luokissa alla olevan säännön mukaan. (Passi juoksut jätetään säännön 
ulkopuolelle, sillä hevoselle ei jää riittävää palautumisaikaa kahdella eri ikäisellä ratsastajalla samassa passi 
luokassa kisata).  
FEIF säännöt tukevat tätä. Tällä hetkellä voimassa olevat säännöt sanoo että samassa luokassa saa startata, 
jos ratsastajat eri ikäryhmissä. 
Ehdotus hyväksyttiin. 
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• Hujo-edustajan hyväksyminen johtokunnan FB-ryhmässä (NK). 

Saara Suutarla hakenut SIHY:n Hujo-edustajaksi. UV ehdotti, että hänet valitaan edustajaksi. 
Ehdotus hyväksyttiin. 

14. Muut asiat 
• NK: Maajoukkueen kehitysrinki ks. johtokunnan fb-ryhmä (NK tehnyt postauksen 21.1.2025 klo 21:54).. 

• Urheiluvaliokunta haluaa avata haun kehitysrinkiin niin pian kuin mahdollista. Pisterajat 
olisivat samat kuin Ruotsissa. 

• Jos näitä pisterajoja käytetään, niin olisi meillä 35 senioriratsukkoa, 19 nuorten ratsukkoa ja 9 
junioriratsukkoa. 

• Rinkijäsenyys on ratsastajakohtainen ja em. ratsukkomäärissä on ratsastajia, jotka ovat 
rikkoneet rajan useammalla hevosella. 

• UV kaipaa kommentteja hakutekstiin ja valintakriteereihin. 
• Rahastonhoitajan tehtävänkuva ja hakuilmoitus. Luetaan tämä kunnolla ja palataan asiaan johtokunnan fb-

ryhmässä. 
15. Seuraava kokous 

• SIHY johtokunta 4/2025 18.2.2025 Meet klo 20.00. 
16. Kokouksen päättäminen 

• SU päätti kokouksen klo 22.01. 

 

 

 

______________________________________ _________________________________________ 

Silvia Ufer, puheenjohtaja   Virpi Aho, sihteeri 

 

 
 
 
 

 

 


